
Long Island City
31-00 47th Avenue, 3rd Floor
Long Island City, NY 11101

週一至週五上午 8 點至下午 4:30，不含例假日。

Manhattan
66 John Street 11th Floor

New York, NY 10038 

週一至週五上午 8:30 至下午 4:30，不含例假日。

Staten Island 
350 St. Marks Place, Main Floor

Staten Island, NY 10302

週二、週四及週五上午 8:30 至下午 3:30，不含例假日。

若我錯過聽證會日期該怎麼辦？ 

如果您在排定的聽證日期至少五個工作日之前致
電，則可以重新安排聽證會舉行時間。請撥打下列
電話號碼與法庭聯絡：1-844-OATH-NYC  
(1-844-628-4692)。

您也可以上網向法庭提出重新安排日期要求。請造
訪www.nyc.gov/oath 查找網上表格。

如果是在預定的聽證會日期少於 5 個工作日之前，
您則必須上法庭出席在法官面前並向法官要求延
期。僅在法官判定您有充分的理由的情況之下， 
您的延期要求才會獲批准。

若您未出席聽證會，那麼您可能會在缺席情況下被
判有罪。如果被判有罪，您有兩個 (2) 選擇： 

•    繳納罰款;或
•    �提出撤銷裁 

決動議 (Motion to Vacate the Default) 要求新的
聽證會。

若我無法出席聽證會
 該怎麼辦？

「OATH 計程車與禮車法庭」是 「紐約市行政審
判暨聽證會辦事處 (OATH) 的分部；本法院負責為
「NYC 計程車與禮車委員會 (TLC)」發出的傳票舉
辦聽證會。「OATH 計程車與禮車法庭」的法官將
在聽取您的案由後獨立做出判決。

「OATH 
計程車與禮車法庭」是什麼？

OATH 獨立於 TLC；TLC 是負責執法及核發執
照的機構。執照相關問題請洽 TLC。

您的 執照 

「OATH 計程車與禮車法庭」不發傳票。詳細
資訊請洽 TLC。

 為什麼我會收到傳票？

辦事處地點

Fidel F. Del Valle
司法行政官暨首席行政
法官 (OATH)

Carol Moran
副司法行政官，
OATH 計程車與禮車法庭

1-844-OATH-NYC
(1-844-628-4692)

www.nyc.gov/oath

OFFICE OF ADMINISTRATIVE TRIALS AND HEARINGS
Livery, For Hire Vehicle, Taxi, Commuter Van Hearings



行政法官必須依法裁定違規點數。若有違反 TLC 規
定之情事，法官會裁定違規點數。  

•	 違規點數將依違規日期 (而非聽證會日期) 記入
執照持有人的記錄。  

•	 若在 15 個月內累積 6 點或更多違規點數，TLC 
將暫停您的執照。  

•	 若在 15 個月內累積 10 點或更多違規點
數，TLC 將撤銷您的執照。  

•	 您可在宣判後 30 天內提出申訴。

•	 在申訴判決確定之前，您無須繳納罰金。  

•	 您可利用「OATH 計程車與禮車法庭申訴表」
(OATH Appeal Form)提出申訴。您可至各法庭
辦事處索取申訴表，或至 OATH 網站的 Taxi & 
Vehicle for Hire Hearings 部分下載申訴表。

如需申訴詳情，請瀏覽 OATH 網站，網址是  
www.nyc.gov/oath
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1.
2.
3.

4.
5.

6.

7.
8.

Name: Address: __________________________________ Apt.: _____

City: ____________________________ State: __________  Zip Code: __________________

Email: TLC License Number: _______________________

Does this appeal concern an order of suspension or revocation of Respondent's license? □ Yes
□ No

Hearing Date Summons Number(s) Appealed Rule Violation(s)

A.

B.

C.

D.

E.

     Use additional sheets if necessary.

OATH TLT Form G-04 Revised 9/24/15

OATH Hearings Division
31-00 47th Avenue, 3rd Floor
Long Island City, NY 11101-2324
Attn:  Appeals Unit

Only a party, or a representative authorized by a party, may file an appeal.

Forms are available at www.nyc.gov/oath

2. SUMMONS(ES) YOU BELIEVE SHOULD BE REVERSED OR MODIFIED

If you are a representative of the respondent, you must submit a signed form authorizing you to represent the respondent.  If 
you have already submitted proof of authorization, it is not necessary to do so again.

APPEAL FORM

1. RESPONDENT INFORMATION (Please Print Clearly)

If you want to appeal the Hearing Officer's decision, you must file an appeal within thirty (30) days of the "Decision Date".
You must complete both sides of this form and sign your name in the appropriate place in Section 4 of this form.

Questions may be directed to 1-844-OATH-NYC or (844) 628-4692.

Use this form only if you want to appeal the decision from your hearing.
GENERAL INSTRUCTIONS FOR COMPLETING THE APPEAL

If you wish to request a copy of the audio recording of the hearing before you file an appeal, you must do so within 7 days of 
the date of the Hearing Officer's decision.  You must send your request in writing on a "Request for Audio Recording of 
Hearing" form to:  

You must send a copy of the appeal to the agency that issued your summons and provide proof that you have done so to 
OATH (see Section 5 of this Form) 

If your request for the audio recording is timely, you will have thirty (30) days from the date of the Hearing Officer's decision 
or twenty-one (21) days from the mailing date of the recording by OATH (whichever is greater) to file your completed appeal 
application form.

        ............................ 或 .......................................

認罪和繳納罰款

•	 若傳票正面標明特定金額的罰款，請在傳票背面的
「guilty」(有罪) 方框打勾並遵照指示，在收到傳票
後 14 天內將傳票連同款項一併寄出。  

•	 若您的傳票註明「personal appearance required」
(需親自出面)，則您不能以郵件認罪，您必須親自
前往法庭認罪。 

親自出席聽證會

•	 依傳票列出的日期和時間前往該地點。

 
 

•	 請攜帶附照片的身份識別證件，以及傳票影本。

收到傳票時該怎麼辦？

若我不同意法官的裁決該怎麼辦？

 
您不需要律師，可為自己辯護。不過，您也可以選擇
聘請律師或由您授權的代表人為您辯護。 

•	 聽證會將在聽證室由 OATH 出租車及豪華轎車 
法庭法官進行聽審。法官有權決定您是否犯了 
指控的罪行。

•	 您可請證人前來為您作證。您也可攜帶您希望法 
官考量的任何書面文件。   

•	 聽證會過後，您需前往等候室靜候行政法官的 
判決。  

•	 如果您不想等候，法庭會將決定郵寄給您。

法院針對 150 多種語言提供免費的口譯服務， 
您也可自行聘請翻譯員，部分免費口譯語言如下：   

 

法官進行聽證

 若我選擇親自出席聽證會，會面對 
哪些程序？

點數

 

Meera Joshi – Commissioner 
Raymond C. Scanlon – Deputy Commissioner 

Uniformed Services Bureau 
24-55 BQE West 

Woodside, New York 11377 
(718) 391-5501 tel 

 
ARSLAN,ILKER,Y  
4812   28 AVENUE   
ASTORIA, NY, 11103 

 
Date: 10/21/2015 

TLC License No. 5239693 

 

   SUMMONS # CD0037272  
 

The NYC Taxi and Limousine Commission charges you with a violation of TLC Rule: 
 
§ 54-27(a)(1): Critical Driver’s Program 
Penalty:     30 day suspension. 
 
According to the attached driving record from the Department of Motor Vehicles, starting on 6/3/2015 and going back 
fifteen (15) months, you accumulated at least six (6) points against your license issued by the DMV, including credit for 
any accident prevention courses. 

***You May Be Able to Reduce Your Points by Taking a Course*** 
TLC has checked to see if you have completed a Defensive Driving Course within fifteen months of your convictions. 

If you completed a course, the Commission has already reduced your total number of points by up to three. 
If you have not yet completed a course, you may do so prior to the adjudication of the Critical Driver summons and 
the Commission may deduct up to three points from your total. You MUST still come to the hearing and show 

the proof of the course to the prosecutor. 
Send proof of your completed course to: VisionZero@tlc.nyc.gov 

 

You Must Appear for a Hearing: 
Where: OATH Taxi and Limousine Tribunal  31-00 47th Avenue, 3rd Floor, Long Island City, NY 11101 
When: 12/23/2015 at 8:30 AM 

At the Hearing: 

1. You may bring a lawyer or a representative authorized by the OATH Taxi and Limousine Tribunal. You may also bring 
witnesses and any evidence that supports your case. 

2. If you are found guilty of Section 54-27(a)(1), your license will be suspended for thirty (30) days. 
3. If you do not come to the hearing, OATH Taxi and Limousine Tribunal will hold a hearing without you. The judge may 

find you guilty and suspend your license. 
4. If you want to change the date of hearing, you must call OATH Taxi and Limousine Tribunal at least five (5) business 

days before the hearing date at (844) 628-4692. 

5.  If the OATH TLT hearing officer finds you guilty your license will be suspended as of the date of the hearing officer’s 
decision.  The TLC will calculate the length of your suspension from the day you surrender your license to the TLC. 

 

I certify that this is a true copy of this summons and Respondent’s driving record from the Department of Motor Vehicles inserted by me in 
an envelope addressed to the named Respondent at the address noted on the summons, which is the last mailing address filed with the 
Commission listed in TAMIS, and deposited in the normal course of business, on the date below, in a box at the TLC Woodside facility 
which is labeled “agency mail” the contents of which are delivered to the TLC Mail Service the next business day.  Based on a conversation 
with Nicholas Venezia, the Assistant Commissioner who oversees the mailroom, the practice of the TLC Mail Service is to place metered 

CD00XXXXX

NAME 
ADDRESS
CITY STATE ZIP

XXXXXXX


